

3. FINANCIAL REPORT: 1974

Statement of Receipts and Disbursements: Dec. 31, 1974

SUITE 720
5 PLACE VILLE MARIE
MONTREAL, QUEBEC H3B 2G4

January 12, 1976

AUDITOR'S REPORT

To the Members
Canadian Folk Music Society:

I have examined the statement of receipts and disbursements of the Canadian Folk Music Society for the eight months ended December 31, 1974. My examination included such tests of accounting records and other supporting evidence as I considered necessary in the circumstances.

In my opinion the accompanying statement of receipts and disbursements presents fairly the cash transactions of the Society for the eight months ended December 31, 1974.



Chartered Accountant

CANADIAN FOLK MUSIC SOCIETY
(Incorporated under the Canada Corporations Act)

STATEMENT OF RECEIPTS AND DISBURSEMENTS
FOR THE EIGHT MONTHS ENDED DECEMBER 31, 1974
(Note 1)

Cash in bank - April 30, 1974 \$ 912.07

Receipts:

Membership fees	\$ 710.00
1975 fees received in advance	70.00
Canada Council grant for travelling expenses	1,216.00
Ontario Arts Council grant	1,500.00
Bank interest	21.00
Sundry	<u>32.86</u>
	<u>3,549.86</u>
	4,461.93

Disbursements (Note 2):

Travel	1,345.83
Printing	1,451.83
Postage	34.64
Annual filing fee	10.00
Bank charges	7.60
Sundry	<u>6.28</u>
	<u>2,856.18</u>

Cash in bank - December 31, 1974 (Note 2) \$1,605.75

Notes:

1. At a meeting of the members in May 1974, the fiscal year-end of the Society was changed from April 30 to December 31. Accordingly, these financial statements cover the eight months period ended December 31, 1974.
2. The statement of cash receipts and disbursements incorporates the following amounts which were not actually disbursed until subsequent to December 31, 1974-

Printing-	
Journal	\$1,200.44
Newsletters - October and December	206.80
Collating, stapling and typing	<u>44.59</u>
	1,451.83
Postage	<u>16.08</u>
	\$1,467.91

3. Whereas in the past the financial statement has reflected a General Fund and a Trust Fund, these have now been combined in the above statement.

I would like to record a special vote of thanks to Mr. Creighton for once again donating his services and this during the very peak overworked period of a Chartered Accountant's year. For his council and generosity we remain truly grateful.

President

3. RAPPORT FINANCIER: 1974

Rapport de l'actif et du passif, 31 déc 1974

RAPPORT DU VERIFICATEUR

Aux Membres de la Société

Canadienne de Musique Folklorique:

J'ai examiné l'état des recettes et déboursés de la Société Canadienne de Musique Folklorique pour les huit mois se terminant le 31 décembre 1974. Mon examen a comporté tel sondage des livres et autres preuves à l'appui que j'ai jugées nécessaires dans les circonstances.

A mon avis, les états annexés de recettes et de dépenses pour chacun des "General et Trust Funds" présentent fidèlement les transactions de caisse de ces fonds pour les huit mois se terminant le 31 décembre, 1974.

Bernard S. Creighton
Comptable agréé

SOCIETE CANADIENNE DE MUSIQUE FOLKLORIQUE
(Incorporé d'après les lois canadiennes)

RAPPORT DE L'ACTIF ET DU PASSIF - HUIT
MOIS SE TERMINANT LE 31 DECEMBRE, 1974

Argent comptant - 30 avril 1974 \$912.07

Actifs:

Cartes de membres	\$710.00
Cartes de membres pour 1975 reçues à l'avance	70.00
Subvention du Conseil Canadien concernant les dépenses de voyage	1,216.00
Subvention du Conseil des Arts de la province de l'Ontario	1,500.00
Intérêts de la Banque	21.00
Divers	<u>32.86</u>
	<u>3,549.86</u>
	4,461.93

Passifs:

Déplacements	1,345.83
Imprimerie	1,451.83
Timbres	34.64
Frais de préparation du rapport d'impôt	10.00
Frais bancaires	7.60
Divers	<u>6.28</u>
	<u>2,856.18</u>
	<u>\$1,605.75</u>

Veuillez noter:

1. En mai '74 à la réunion annuelle de la SCMF, la date terminant l'année fiscale fut reporté du 30 avril au 31 décembre. Le rapport financier actuel couvre donc la période allant du 30 avril au 31 déc 1974.
2. Le rapport financier ne mentionne pas les actifs et déboursés qui ont été effectués après le 31 déc 1974.

Imprimerie	
Journal	1,200.44
Bulletins - Oct & Déc	206.80
Dactylo, collation & brochage	<u>44.59</u>
	<u>1,451.83</u>
Timbres	16.08
	<u>\$1,467.91</u>

3. Alors que par le passé, nous avions un fonds d'octroi et un compte courant, les deux ont été incorporés.